

## Bestyrelsesmøde i Gravlevforeningen <sup>11</sup><sub>SEP</sub> Onsdag den 5. maj 2021, kl. 17.30-19.30 i Laden

Til stede ved mødet d.d. var Jens Ulrich, Line Nordahl, Michael Wulff, Aage Langeland, Ulla Pedersen, Peter Kofoed, Bodil Tejg og Christina Tange. Afbud fra Birgit Lykke.

### Siden sidst (Ulrich)

Hvad er der kommet ind?

- Generalforsamling i Landsbyrådet (invitation er tidligere sendt ud på Gravlev-mail)
- Høring om kommuneplanen
- Velkomstbrev fra DGI

Referat: Merete deltager i Generalforsamlingen i Landsbyrådet. Andre interesserede har også mulighed for at deltage.

Høring om kommuneplanen: umiddelbart ikke noget der decideret vedrører Gravlev. Der ses dog, at der er planer om at anlægge cykelsti langs Hobrovej forbi Gravlev, hvilket umiddelbart er glædeligt.

Velkomstbrev fra DGI: Overvejelse om det er relevant at være medlem af DGI efter idrætsaktiviteterne i byen er nedlagt. Det undersøges om medlemskabet kan være relevant ift yoga. Punktet udsættes til beslutning til næste møde.

Indkommet mail fra landsbyrådet vedr. kunst som fællesskabsskabende element, indbefattende en workshop d. 25.5., hvor der gives inspiration til kunst i landsbymiljøet, og der kan søges midler hertil. Mailen videresendes til Gravlevforeningens medlemmer, som kan have mulighed for at tilmelde sig ved interesse.

Info fra Michael - levering på dørlås er 4-6 uger - Michael er i dialog med firmaet herom. Ansøgningen herom til Jutlander er indsendt, men der er ikke modtaget svar endnu.

Aage orienterer om, at der er lavet den afsluttende rapport vedr. bredbånd til Gravlev - sagen herom er således afsluttet. Netværket i Laden forventes at komme til at virke indenfor nærmeste fremtid.

### Trafikale forhold (Ulrich)

Vi har tidligere udskudt arbejdet med proces omkring kørende trafik og gående turister i byen. Hvad gør vi?

Referat: Problemstillingerne er trafik, parkering, og fremmedes brug af fællespladsen. I weekenden har der været ml. 50-60 mennesker både lørdag og søndag. Det aftales, at Bodil udarbejder skilt med venlig henvisning til, at man gerne må benytte området, men under hensyn, at det er privat område, etc. Herudover bestilles der to piktogramskilte med børn, som

sættes op to steder i byen, m.h.p. at gøre opmærksom på, at holde hastigheden nede. Det undersøges desuden, om der officielt kan blive hastighedsreguleret i byen, med dertilhørende skilte. Det besluttet, at der for nuværende ikke tages yderligere initiativer fra bestyrelsens side.

### **Byens Bil (Ulrich)**

Status – hvad sker der og hvem er ansvarlig?

Referat: For nuværende er der ikke basis for Byens Bil i Gravlev. Bilen er flyttet fra Gravlev og til Aarestrup. Man kan fortsat være medlem og benytte muligheden for at køre i den.

### **Færdiggørelse af 1. sal i Laden (Ulrich)**

Ledninger og opbevaringsrum  
Hvad gør vi og hvem vil tage teten?

Referat: Michael sætter ledninger og kanaler op, og monterer dobbeltstik så der er to udtag ved stikkontakterne.

Der mangler opbevaringskapacitet med mulighed for at sætte borde m.m. væk m.h.p. afskærmning, så rummet ikke fremstår rodet. Aage spørger en lokal tømrer om muligheden for at lave en skillevæg el.lign.

### **Udsmykning i Laden (Bodil)**

Bodil ser, at der er behov for . . .  
Hvad gør vi?

Referat: Peter spørger Anette Bruun om muligheden for at udstille i Laden. Bodil har kendskab til flere andre, som evt. kan udstille. Bodil er fremadrettet kunstkoordinator.

### **Vild med Rebild (Peter)**

Orientering om genudsåning af vilde blomsterenge i Gravlev v/ 'Vild med Rebild'  
Skal vi være medlem af 'Vild med Rebild'. Vi har modtaget frø for ca. 1.500 kr. denne gang, og et medlemskab koster 100 kr.

Referat: Peter oplyser, at vi har fået mulighed for via Vild med Rebild, at hente frø til gensåning - der er udleveret 1 kilo. Tove og Peter har uddelt frø til gensåning - der var så store mængder frø, at der var mulighed for at så på nye arealer. Der er givet tilsagn om muligheden herfor. Der vil blive sået frø på de dele af fællesarealerne der er egnede hertil. Der er stadig frø i overskud - Peter orienterer på Gravlev-mailen om muligheden for at få de resterende frø. Gravlevforeningen betaler fremadrettet et medlemskab til Vild med Rebild. Tove er kontaktperson hertil.

### **Pladsen (Bodil)**

Hvad er næste skridt med legepladsen?  
Hvem tager teten og har vi brug for et udvalg/en koordinator?  
Arbejdsdag? (hvor der bl.a. skal luges, planeres og udsås græsfrø (Peter))

Referat: Peter foreslår, at Jacob Foldager river området, og at der hentes jord til at lægge på. Peter finder dato på en hverdag for hvornår der skal være arbejdsdag.

### **Gadelygter i Gravlev (Peter)**

Vil vi have tændt gadelygterne i Gravlev igen? (Kun en enkelt eller to virker – og hvem skal man kontakte?)

Referat: Ulla tager kontakt til kommunen for at gøre opmærksom på problemet.

### **Renholdelse af stier mm (Peter)**

Er det Gravlevnborgerenes ønske/opgave at renholde vandrestien ud mod Lindenberg Å og vejen op til Kilden? Skal/kan vi gøre noget?

Referat: Naturen har reguleret, så det ikke længere er noget problem.

### **Kommende aktiviteter**

- Sant Hans Aften
- Sommerfest
- Grill-torsdag
- Dart
- Yoga
- Nørklerier
- Vinsmagning

Andet?